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ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: Режим на работа на светофарната уредба в София 

Уважаема г-жо Кмет, 

Моля за Вашия отговор, 

Кой и какво наложи и разреши инсталирането на мигаща зелена светофарна 

светлина в София за регулиране на движението за велосипедисти и пътни 

превозни средства и след няколкогодишно използване – преустановяване на 

действието им?  

Какъв е финансовият разход за тези действия – инсталиране и премахване?  

Тези действия на Столична община (инсталиране и премахване на мигащия 

зелен сигнал за регулиране на движението на ППС), няма съмнение, че може да 



 
 

 

доведе до евентуално повишаване риска от ПТП, поради честата промяна в 

правилата за движение.  

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет. 

      

              С уважение:     

      инж. Грети Стефанова        

      Общински съветник   

      от Демократична България - обединение 


